
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

GRAĐEVINSKA TEHNIČKA ŠKOLA 

Rijeka, Podhumskih žrtava 4 

 

VIJEĆE RODITELJA 

 

Klasa: 007-04/25-04/1 

Urbroj: 2170-44-02-25-4 

 

Rijeka, 10. ožujka 2025. 
 

Z A P I S N I K 

VIJEĆA RODITELJA  

 

 
sa sjednice održane dana 5. ožujka 2025. u 16,30 sati u prostorijama Građevinske tehničke 

škole. 

 

Nazočni: 

- popis nazočnih roditelja u privitku 

 

Ostali nazočni: 

- Boris Petrović, prof. ravnatelj 

- Lana Stipančić, dipl.iur., tajnica škole 

 

Dnevni red: 

1.  Izbor člana Školskog odbora iz reda roditelja  

2. Upoznavanje članova Vijeća roditelja s internim protokolom o kontroli ulaska i izlaska   

u Građevinsku tehničku školu 

3. Izvješće o stanju sigurnosti, zaštite prava učenika i provođenju preventivnih mjera 

4. Razno 

 

Ad 1. Dnevnog reda obrazložila je Lana Stipančić, tajnica.  

 

Tajnica je upoznala nazočne sa potrebom izbora predstavnika roditelja u Školski odbor budući 

da postojećim članovima Školskog odbora ističe mandat 12. travnja 2025. godine. 

Dodala je da je predlaganje predstavnika roditelja u Školski odbor javno, da se trebaju predložiti 

najmanje dva kandidata i da se izbor vrši tajnim glasanjem, a izabire se izborno povjerenstvo 

koje prati regularnost postupka glasanja i vrši prebrojavanje glasova te konstatira kandidata koji 

je dobio najveći broj glasova. 

 

Nakon iznesenog predloženi su Natalia Afrić Grošić (majka učenice koja pohađa 2. D razred) i 

Laura Vukušić Smokrović (majka učenice koja pohađa 1. AT razred) 



U izborno povjerenstvo su predloženi i izabrani: Barbara Krizmanić Volarić, Snježana Klipa 

Cutvarić i Irena Mladenić. 

Tajnica je pripremila glasačke listiće, te je iste podijelila prisutnima. 

Nakon završetka glasovanja izborno povjerenstvo pregledalo je glasačke listiće i utvrdilo: 

 

- Glasovanju je pristupilo 12 (dvanaest) nazočnih članova Vijeća roditelja 

- Nije bilo nevažećih glasačkih listića niti nepravilnosti koje bi mogle utjecati na rezultate 

izbora 

- Prebrojavanjem glasačkih listića utvrđeno je da su predloženi kandidati za članove 

Školskog odbora dobili sljedeći broj glasova: 

 

1. Natalia Afrić Grošić              1 glas 

2. Laura Vukušić Smokrović             11 glasova 

 

Povjerenstvo je utvrdilo da je za člana Školskog odbora – predstavnika roditelja, nakon 

provedenih izbora, u Građevinskoj tehničkoj školi izabrana Laura Vukušić Smokrović. 

 

Ad 2. Dnevnog reda - Članovima se obratio ravnatelj, upoznavši ih s Internim protokolom o 

kontroli ulaska i izlaska u Građevinsku tehničku školu. Isti smo bili dužni izraditi do početka 

drugog polugodišta, a na temelju Protokola o kontroli ulaska i izlaska u školskim ustanovama 

MZOM. Ravnatelj je ukratko opisao na koji način se provodi osiguranje veće sigurnosti, što se 

dosad učinilo: (stavljanje elektronske brave koja su izvana zaključana), dežurstva nastavnika 

na hodnicima i ulazu, učenici izlaze samo za vrijeme velikog odmora dok za vrijeme malih 

odmora to ne smiju činiti. Roditelji i vanjski posjetitelji trebaju se najaviti najmanje 24 sata 

unaprijed, prije dolaska u školu. 

 

Ad 3. Dnevnog reda - Ravnatelj je u izvješću istaknuo kako je stanje sigurnosti u školi 

zadovoljavajuće, tijekom proteklih nekoliko godina među učenicima nije bilo nasilja niti 

potrebe za intervencijama u sprječavanju istog. Od postavljanja sustava videonadzora, koji 

pokriva cijelu školu znatno se smanjio broj izgreda, te ih više gotovo ni nema.  

Zaim se dotaknuo maturijade i bacanja balona. Ravnatelj je rekao da je bio u svim 3. i 4. 

razredima.Zamolio ih je za razumijevanje, i da odustanu od takvog ponašanja.  

 

Ad 4. Dnevnog reda –pod točkom razno pokrenuo se razgovor o izazovima modularne nastave, 

ravnatelj je spomenuo utiske s edukacija koje provodi Agencija za strukovno obrazovanje, te je 

rekao da ima još neodgovorenih pitanja glede same provedbe, problem oko smanjivanja i 

nestanka određenih predmeta koji su važni za struku, a nema ih u novim kurikulima. 

 

Nakon kraćeg razgovora i razmjene iskustava sjednica je završena u 17,40 sati. 

 

 

Zapisničarka                Predsjednica Vijeća roditelja 

 

_________________           ___________________________ 

Lana Stipančić                         Natalia Afrić Grošić     


